
Protokoll styrelsemöte ÖIK 26/9 2024 

 

Närvarande:  
Jessica, Erik F, Louise, Jane, Annelie, (Lasse Svensson) 

 

1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justerare väljs till Louise  
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll gås igenom 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Inbjuden: Vaktmästare Lasse har gjort en översyn och gått igenom vad som 

behöver göras på fastigheten. Han presenterar en lista på både små som 
stora saker som skulle behöva åtgärdas. Jessica mejlar listan och på nästa 
möte sammanställer vi när och vad som ska göras. 
 

b) En ordentlig genomgång av stadgarna har gjorts och nu är de helt 
uppdaterade både innehålls- och språkmässigt. Presenteras på årsmötet. 
 

c) På samverkansmötet blev vi inbjudna till en kommande förstahjälpen-
utbildning i Ölmstad. 
 

d) Jane meddelar att ekonomin ser bra ut. Några nya medlemmar, lite stöd-
swish från lapparna vi satt upp vid stranden/toaletterna och många 
hyrintäkter. 
 

e) Vi har inte fått jättemycket respons på annonseringen av uthyrning, men 
många bokar hallen för fest och kalas. 
 

f) Fotbollsmöte 1:a oktober. 
 

g) Angående gymmet avvaktar vi till nästa möte.  
 

h)  Vi pratar om Förstahjälpen-lådan, den behöver fyllas på och få en bättre 
plats. Vi skickar frågan till Lasse.  
 



i) Julkalendrarna har kommit, vi bestämmer fler detaljer kring försäljningen av 
dessa vid nästa möte. 

 
 

6. Nästa möte hålls på ÖIK 16 oktober 19:00 
 

7. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica Trygg och justerare Louise Alm-Ödeen 

 


